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Çam Balındaki artış 
yüzleri güldürdü

Köyceğiz Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri tarafından, Sultaniye Mahallesi’nde yapımı tamamlanan halı saha 
hizmetine açıldı.

Sultaniye’de halı saha hizmetine açıldı

Muğla’daki yangınlardan 
sonra çam balı hasadında se-
vindirici gelişme yaşandı. 
Üreticileri ziyaret eden Orta-
ca Kaymakamı Kenan Aktaş, 
yılki rekolte artışı bizi ziyade-
siyle memnun etti” dedi.

811DE

Ak Parti Milletvekilleri; Sağlık 
yatırımlarımız devam ediyor

AK Parti Muğla Milletvekilleri Kadem 
Mete ve  Yakup Otgöz Sağlık Bakanı Fah-
rettin Koca ile görüştü. Milletvekilleri Me-

te ve Otgöz, Sağlık Bakanı Fahrettin Koca’ya 
Muğla’ya yapılacak sağlık yatırımları için 
dosya sundu.  82DE

Yusuf Çaylı 
Aday Adaylığını 

açıkladı

Yusuf Çaylı, Mehteran takımı eşliğinde AK Parti’den 
Fethiye Belediye Başkan aday adaylığını açıkladı. 84DE

CHP Dalaman Yemeğinde konuşan İl 
Başkanı Balcı; 

Örgüt ne derse 
Muğla Belediye 
Başkan Adayları 
onlar olacak

Cumhuriyet Halk Partisi, Dalaman İlçe Örgütü’nün 
düzenlediği “Birlik, Beraberlik ve Dayanışma Yemeği” 
Sarıgerme Hilton Otel’de yapıldı.811DE

Oyuncak 
Kütüphanesi 
Dünya Çocuk 
Hakları Günü 

Etkinliği 
Muğla Büyükşehir Beledi-

yesi Oyuncak Kütüpha-
nesi ve Eğitim Merkezi 

20 Kasım Çocuk Hakları 
Günü etkinliğine ev sa-

hipliği yaptı. 83DE
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi Öğretmenler Günü ve 
Cumhuriyet’in 100.Yılı Halk 
Konseri’nde Manuş Baba’yı 
Ula’da vatandaşlarla buluştur-
du. 83DE

Manuş Manuş 
Baba Ula’da Baba Ula’da 
Vatandaşlarla Vatandaşlarla 
Buluştu Buluştu 

Ata tohumları 
toprakla buluştu

Milas Belediyesi, 12 
dekarlık alana karakılçık 
ata tohumu ekti. Konuy-
la ilgili açıklama yapan 
Milas Belediyesi Tarım-
sal Hizmetler Müdürü 
Süleyman Karatoprak 
“Ata tohumlarımız top-
rakla buluştu. Ekmek-
lerimiz daha bir lezzetli 
olacak” dedi.85DE
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 » Harun Yıldırım
AK Parti Muğla 

Milletvekilleri Kadem Mete 
ve Yakup Otgöz görüşmeye 
ilişkin yazılı açıklama yaptı.

Eğitim Araştırma 
Hastanemiz 1.700 yatak 
kapasitesine çıkarılıyor…

Muğla Eğitim Araştırma 
Hastanesi,  Şehir Hastanesi 

konsepti haline getirilecek. 
700 yatak kapasitesi 
olan hastane,  yatırım 
programında yapılacak olan 
ek bina ile birlikte kademeli 
olarak 1.500’e çıkarılacaktı. 
Yapılan görüşmede 1.000 
yatak daha eklenerek, yatak 
kapasitesi 1.700’e çıkarılıyor.

Fethiye’ye 500 Yataklı 
yeni Devlet Hastanesi…

Fethiye’de mevcut 223 
yataklı, B hizmet Rolü’nde 
faaliyet gösteren Hastanemiz 
özellikle yaz aylarında aşırı 
yoğunluk yaşamaktadır.

Bundan dolayı; yatırım 
programında 300 olan 

yatak sayısı,  500 Yatağa 
revize edildi. Fethiye Devlet 
Hastanesi yapımı projesi 500 
yataklı olarak hazırlanacak. 
Yer tespiti sonrasında ihale 
aşamasına geçilecek.

Fethiye’ye verilmesi 
planlanan anjiyografi 
cihazının yanı sıra Bodrum 
Devlet Hastanesi’ne aynı 
şekilde anjiyografi cihazı 
verilmesi talebimizi ilettik. 
Sayın Bakanımız toplu 
alımı yapılan cihazlardan 
her iki Hastanemize birer 
anjiyografi cihazı verilmesi 
talimatını verdi.

Marmaris Devlet 

Hastanesi’ne ödenek…
Marmaris Devlet 

Hastanesi yeni hizmet binası 
tıbbi cihaz, tıbbi demirbaş 
ve mefruşat ihtiyaçları için 
60 Milyon TL, Nedip Cengiz 
Eker Devlet Hastanesi için 23 
Milyon TL ödenek alınıyor.

Menteşe’ye yeni Devlet 
Hastanesi…

Menteşe’ye 200 yataklı 
yeni Devlet Hastanesi yapımı 
2024 yılı yatırım programına 
dahil edildi.

Ortaca’ya ADSM 
Planlandı…

Ortaca İlçemize 20 üniteli 
Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi 
(ADSM) açılması için Sayın 
Bakanımız talimat verdi.

Ula’ya Semt  Polikliniği 
açılıyor…

Ula’ya Eğitim Araştırma 
Hastanesi’ne  entegre 10 
yataklı semt polikliniği 
yapımına onay verildi.

Köyceğiz Devlet 
Hastanesi…

D Rol Grubunda hizmet 

veren Köyceğiz Devlet 
Hastanesi C Rol Grubuna 
yükseltiliyor. Bu şekilde; 
hastanemiz branş, doktor ve 
tıbbi cihaz yönünden zengin 
bir hüviyet kazanacak.

Doktor, hemşire sağlık 
personeli ihtiyacı…

Genel olarak 
hastanelerimizde ihtiyaç 
duyulan doktor, hemşire ve 
sağlık personeli eksikliğinin 
giderilmesi için planlama 
yapılıyor.

Hemşerilerimizin 
en modern sağlık 
kuruluşlarında hizmet alması 
ve Muğla’mıza yeni sağlık 
yatırımlarının yapılması için 
çalışmalarımız devam ediyor.

Muğla’mıza  ilgi 
ve destekleri için 
Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan’a 
ve Sağlık Bakanımız Sayın 
Dr. Fahrettin Koca’ya 
sevgili hemşerilerimiz 
adına en kalbi teşekkür ve 
şükranlarımızı sunuyoruz.

Ak Parti Milletvekilleri; Sağlık 
yatırımlarımız devam ediyor
AK Parti Muğla Milletvekilleri Kadem Mete ve  Yakup Otgöz Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca ile görüştü. Milletvekilleri Mete ve Otgöz, Sağlık Bakanı Fahrettin Koca’ya 
Muğla’ya yapılacak sağlık yatırımları için dosya sundu.
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 » Ceylin Şener
Türkiye Cumhuriyeti’nin 

kuruluşunun 100.yılını bir-
çok etkinlikle kutlamaya de-
vam eden Büyükşehir Bele-
diyesi 24 Kasım Öğretmenler 
Günü ve 100.Yıl Halk Kon-
serinde ünlü sanatçı Manuş 
Baba’yı Ula ilçesinde vatan-
daşlarla buluşturdu. 

Ula ilçesi Cumhuriyet 
Meydanı’nda düzenlenen 
konsere vatandaşlar ve özel-
likle gençler büyük ilgi gös-
terdi. Öğretmenler Günü ve 
100.Yıl Halk konserine Muğ-
la Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Dr. Osman Gürün’de ka-
tıldı ve Manuş Baba şarkıla-
rını hemşehrileri ile birlik-
te dinledi. 

Başkan Gürün; 
“Atatürk’ün izinde 

yeni nesiller 
ikinci yüzyılda 

ülkemizi çağdaş 
medeniyetler 
seviyesine 
çıkaracak”

Muğla Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Dr. Osman 
Gürün Ula ilçesinde dü-
zenlenen Öğretmenler Gü-
nü ve Cumhuriyet’in 100.Yı-

lı Halk Konseri’nde Türki-
ye Cumhuriyeti’nin kurucusu 
ve başöğretmen Atatürk’ün 
yolunda, onun ilkeleri ışı-
ğında genç nesiller yetiştiren 
tüm öğretmenlerin 24 Ka-
sım Öğretmenler Günü’nü 
kutladı ve 2.yüzyılda Türkiye 
Cumhuriyeti’ni Atatürk ilke-
leri ile yeni nesillerin çağdaş 
medeniyetler seviyesine çıka-
racaklarını söyledi. 

Başkan Gürün; “Bugün 
Türkiye Cumhuriyeti’nin 
ikinci yüzyılının ilk 24 Kasım 
Öğretmenler Günü’nü kut-
luyoruz. Atatürk’ün Türkiye 
Cumhuriyeti’ni emanet etti-
ği gençlere çok güveniyoruz 
ve ikinci yüzyılın yaratıcıla-

rı, inşa edenleri sizler olacak-
sınız. Cumhuriyeti’mizin ilk 
yüzyılında Ata’mızın izinden 
giderken neleri eksik yaptık, 
çağdaş medeniyetler seviyesi-
ne yürürken hedeflerinin ne 
kadarını gerçekleştirebildik 
bunları herkesin düşünme-
si ve değerlendirmesi lazım. 
Atatürk’ün çağdaş medeni-
yetler hedeflerine ulaşmak 
için en önemli görevlerden 
biri de öğretmenlerimize dü-
şüyor. Özellikle ilkokul öğret-
menlerimiz Türkiye’nin gele-
ceği için büyük bir sorumlu-
luğa sahip. Başöğretmenimiz 
Atatürk; ““Eserinin üzerin-
de imzası olmayan yegane sa-
natkar öğretmendir.” demiş-

tir. Atatürk’ün izinde, onun 
ilkeleri doğrultusunda, vatan 
sevgisiyle nesiller yetiştiren 
başöğretmenimiz Atatürk’ü, 
tüm öğretmenlerimizi ve il-
kokul öğretmenim Feriha 
Günsan’ı saygıyla anıyor, öğ-
retmenler gününü kutluyo-
rum. Hiçbir konuda umutsuz 
olmaya hakkımız yok çünkü 
bizlere her konuda yol göste-
ren bir öndere sahibiz. Onun 
aydınlattığı yoldan hep bir-
likte yürümeye devam ede-
ceğiz. Sizlere çok güveniyor, 
Cumhuriyet’in ikinci yüzyı-
lında ülkemizi çağdaş mede-
niyetler seviyesine çıkaraca-
ğınıza yürekten inanıyorum” 
dedi.

Büyükşehir Manuş Baba’yı Ula’da Vatandaşlarla Buluşturdu 
Muğla Büyükşehir Belediyesi Öğretmenler Günü ve Cumhuriyet’in 100.Yılı Halk Konseri’nde Manuş Baba’yı Ula’da 

vatandaşlarla buluşturdu.

 » Harun Yıldırım
20 Kasım Dünya Ço-

cuk Hakları Günü’nde Ya-
tağan Zeytinköy, Ula Ka-
vakçalı ve Yaraş Mahallele-
rinden 35 çocuk ile aileleri 
Muğla Büyükşehir Beledi-
yesi Oyuncak Kütüphanesi 
ve Eğitim Merkezi’nde bu-
luştu. Çocuklara haklarını 
öğreterek bunları gündelik 
hayatları içerisinde kullan-
malarının yolunu açmak 
için planlanan etkinlikte, 
Çocuk Hakları konulu ani-
masyon gösterimi, çocuk 
hakları ile ilgili bilgilendir-
me sunumu yapıldı. 

20 Kasım 1898 tarihin-
de Birleşmiş Milletler Ge-
nel Kurulu tarafından ‘Ço-
cuk Haklarına Dair Söz-
leşme’ imzalanarak o ta-
rihten günümüze 20 Ka-
sım ‘Dünya Çocuk Hakları 
Günü’ olarak ilan edildi. 

Muğla Büyükşehir Beledi-
yesi Dünya Çocuk Hakla-
rı Günü’nde kırsal mahal-
lelerde yaşayan 35 çocuk ve 
ailelerini Oyuncak Kütüp-
hanesi ve Eğitim Merke-
zinde ağırladı. 

Eğitime katılan ailelerle 
psikolog eşliğinde Çocuk 
Hakları hakkında sohbet 
edilmiş, çocukların bilişsel 
ve psikolojik gelişimlerini 
desteklemek adına 
eğitim sonrasında bilgi 
alışverişinde bulunuldu. 
Oyuncak Kütüphanesi ve 
Eğitim Merkezinde davet 
edilen çocuklara Çocuk 
Hakları konulu animasyon 
gösterimi, çocuk hakları 
ile ilgili bilgilendirme 
sunumu yapıldı. Çocuklara 
haklarını oyun ile 
öğretmek amacıyla Çocuk 
Hakları tombala oyunu 
oynandı.

Oyuncak Kütüphanesi 
Dünya Çocuk Hakları 

Günü Etkinliği 
Muğla Büyükşehir Belediyesi 

Oyuncak Kütüphanesi ve Eğitim 
Merkezi 20 Kasım Çocuk Hakları 
Günü etkinliğine ev sahipliği yaptı. 

 » Ceylin Şener
Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşu-

nun 100.yılını farklı etkinliklerle kutla-
maya devam eden Muğla Büyükşehir 
Belediyesi 24-26 Kasım 2023 tarihlerin-
de, Türkiye Felsefe Kurumunun işbirli-
ğiyle, “Cumhuriyet ve Felsefe” konulu 
kongre düzenliyor. Türkiye genelinden 
birçok önemli ismin katılacağı kong-
renin onur konuğu ise Türkiye Felsefe 
Kurumu ve Maltepe Üniversitesi İnsan 
Hakları Araştırma ve Uygulama Merke-
zi kurucu başkanı Prof. Dr. İoanna Ku-
çuradi olacak. Cumhuriyetin 100. Yılı 
ve Dünya Felsefe Günü nedeniyle 24-26 
Kasım 2023 tarihlerinde Muğla’da Bü-
yükşehir Belediyesi’nin düzenleyeceği  

“Cumhuriyet ve Felsefe” konulu kong-
rede Cumhuriyetten günümüze felsefe 
alanında önemli çalışmalarda bulunan 
düşünürler ele alınacak. 

Muğla Büyükşehir Belediyesi 
ve Türkiye Felsefe Kurumu’nun 
işbirliğiyle 24-26 Kasım tarihleri 
arasında düzenlenecek Cumhuriyet 
ve Felsefe Kongresi’nin onur konuğu 
Prof. Dr. İoanna Kuçuradi 1936 
yılında İstanbul’da doğdu. 1954'te 
Zapyon Kız Lisesi’ni, 1959'da İstanbul 
Üniversitesi Felsefe Bölümünü bitirdi. 
1965'te doktora derecesini aldı. 
1965-1968 yılları arasında Erzurum 
Atatürk Üniversitesi’nde görev yaptı. 
1970'te Doçent, 1978'de Profesör 
oldu. 1969'da Hacettepe Üniversitesi 
Felsefe Bölümünü kurdu ve 2003 
yılında emekli oluncaya dek Bölümün 
Başkanlığını yaptı. 1997'den beri aynı 
üniversitenin İnsan Hakları ve Felsefesi 
Uygulama ve Araştırma Merkezinin 
Müdürü ve bu Merkezin bünyesinde 
kurulan UNESCO Kürsüsünün 
sahibidir.

Büyükşehir Cumhuriyet ve 
Felsefe Kongresi Düzenliyor
Muğla Büyükşehir Belediyesi Cumhuriyetin 100. Yılı 
ve Dünya Felsefe Günü nedeniyle “Cumhuriyet ve 
Felsefe” konulu kongre düzenliyor. 
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 » Harun Yıldırım
AK Parti Fethiye Beledi-

ye Başkan Aday Adayı Yu-
suf Çaylı, aday adaylığı baş-
vurusu için parti ilçe teşkila-
tına mehteran takımı eşliğin-
de sevenleri ve destekleyicile-
ri ile birlikte gitti.

Yusuf Çaylı ve eşi 
Şerife Çaylı ile beraberinde 
kalabalık bir grup  mehteran 
takımının çaldığı marşlar 
eşliğinde Salı Pazarı 
meydanından  hareket 
etti. Mehteran eşliğindeki 
yürüyüş Gaffar Okkan 
Caddesinden devam ederek 
Çarşı Caddesindeki AK Parti 
Fethiye İlçe Binasına kadar 
sürdü. Mehteranlı yürüyüşte 
AK Parti Fethiye Belediye 
Başkan Aday Adayı Yusuf 
Çaylı’ya yol boyunca esnaflar 
ve sevenleri el sallayarak 
başarılı olması dileklerinde 
bulundular. Yaklaşık bin kişi 
ile AK Parti İlçe Binasına 
gerçekleşen yürüyüş öncesi 
Fethiye İlçe Stadı önünde 
toplanan kalabalığa Aydın-
İncirliova Mehteran takımı 
ile ‘Ölürüm Türkiyem’ 
şarkısını seslendiren AK 
Parti Fethiye Belediye Başkan 
Aday Adayı Yusuf Çaylı, 
yürüyüş öncesinde de büyük 
alkış aldı. 

Yürüyüş öncesi ve yürü-
yüş sırasında renkli görün-
tülerin oluştuğu bu etkinlik-
te Başkan Aday Adayı Yu-
suf Çaylı, “CHP’li Fethiye Be-
lediye Başkanlığını artık AK 
Belediyecilikle tanıştırma za-
manı gelmiştir. 31 Mart 2024 
yerel seçimlerinde eğer ata-
nırsam Fethiye Belediye Baş-
kanlığını AK Parti’ye kazan-
dıracağım. Bu böyle bilinme-
lidir” dedi.

“YÖRÜK YAĞLIĞI 
İLE TÜRKİYEM 

ŞARKISINI 
SÖYLEDİ”

Fethiye Belediye Başkan-
lığı için özellikle AK Parti’de 
başkan aday adaylığı bolluğu 
yaşanıyor. AK Parti’den Fet-
hiye Belediye Başkan Aday 
Adaylığı için Yusuf Çaylı, 
Hikmet Selçuk, Keramettin 
Yılmaz, Turgay Öztürk, Özer 
Karagöz ve Salih Eroğlu aday 
adaylıklarını açıklarken, önü-
müzdeki günlerde yeni aday 
adaylarının da AK Parti İlçe 
Başkanlığına başvurup aday 
adaylığını açıklaması bekle-
niyor. Fethiye’nin renkli si-
malarından ve usta siyasetçi-
lerinden iki dönem Karaçul-
ha Belediye Başkanlığı yapan 
Yusuf Çaylı,  AK Parti Fet-
hiye Belediye Başkan Aday 
Adaylığı müracaatını renk-
li görüntülerle gerçekleştir-

di. Yaklaşık bin kişiyi aşkın 
sevenleri ile Fethiye Salı Pa-
zarı meydanı İlçe stadyumu 
önünde buluşan Yusuf Çay-
lı, burada mehteran eşliğin-
de marşlara da eşlik etti. Ay-
dın-İncirliova mehteran takı-
mı eşliğinde ‘Ölürüm Türki-
yem’ marşını eşi Şerife Çaylı 
ile birlikte söyleyen AK Par-
ti Fethiye Belediye Başkan 
Aday Adayı Yusuf Çaylı, boy-
nunda Yörük yağlığı ile Tür-
kiyem şarkısını baştan so-
na okudu. Mehteran takımı-
nın birbirinden güzel marş-
larını burada toplanan va-
tandaşlar cep telefonları ile 
görüntülerken, yürüyüş yine 
mehteran takımının ‘Hücum‘ 
marşı eşliğinde gerçekleşti-
rildi. En önde eşi Şerife Çay-
lı ile birlikte Salı Pazarı Mey-
danını geçen buradan Gaf-
far Okan Caddesine yoğun 
kalabalıkla birlikte çıkan AK 
Parti Fethiye Belediye Baş-
kan Aday Adayı Yusuf Çay-
lı, yol boyunca sevgi gösteri-
lerinde  bulunan vatandaş-
lara el sallayarak cevap ver-
di. Eşi ile birlikte yol boyun-
ca devamlı el sallayan Yusuf 
Çaylı, zaman zaman kendisi-
ne seslenen hayranlarına ‘AK 
Parti İle Geliyoruz” şeklin-
de ifadelerde bulundu. Fet-
hiye Emniyet Müdürlüğü il-
çe trafik ekiplerinin trafik gü-
venliği sağladığı bu yürüyüş, 
eski devlet hastanesi kavşa-
ğından geçilip çarşı caddesi-
ne çıkılıp AK Parti Fethiye İl-
çe Binası önünde son bul-
du. AK Parti Fethiye Beledi-
ye Başkan Aday Adayı Yusuf 
Çaylı’yı diğer Belediye Baş-
kan Aday Adaylarından Hik-
met Selçuk, Keramettin Yıl-
maz, Salih Eroğlu ve AK Par-
ti İlçe Başkanı Turhan Ko-
vancı ve yönetim kurulu üye-
leri ile çok sayıda vatandaş 

karşıladı. Başkan Aday Ada-
yı Yusuf Çaylı daha sonra il-
çe başkanlığı makamına ge-
çerek, ilçe başkanı Turhan 
Kovancı’ya aday adaylığı baş-
vurusunu teslim etti. Burada 
kısa bir açıklama yapan Fet-
hiye Belediye Başkan Aday 
Adayı Yusuf Çaylı, mehteran 
takımına ve yürüyüşe katı-
lan tüm sevenlerine ayrıca bu 
yürüyüş esnasında görev ya-
pan ilçe emniyet müdürlüğü 
polis ekiplerine teşekkür etti.

“SİYASET İDDİA 
İŞİDİR”

AK Parti Fethiye Beledi-
ye Başkan Aday Adayı Yusuf 
Çaylı ve AK Parti İlçe Baş-
kanı Turhan Kovancı, daha 
sonra parti ilçe binası önü-
ne gelerek burada kendileri-
ni bekleyen büyük bir kala-
balığa hitap ettiler. AK Par-
ti İlçe Başkanı Turhan Ko-
vancı yaptığı konuşma-
da,” Siyaset iddia işidir. Biz 
Fethiye’nin en büyük beldesi 
olan Karaçulha’da Yusuf Çay-

lı başkanımla birlikte bele-
diye başkanlığı görevlerinde 
bulunduk. Yusuf Çaylı başka-
nım 2 dönem Belediye Baş-
kanlığı yaptı. Öncelikle, Yu-
suf Çaylı başkanıma Allah 
gönlündekini verir. “dedi. 
Kovancı,” AK Parti 21 yıldır 
Türkiye’de iktidarda bulun-
maktadır. Ancak, 19 buçuk 
yıldır Fethiye’de muhalefette-
dir. Tam 19 buçuk yıldır, Fet-
hiye muhalefette olduğu için 
gerekli hizmeti alamamakta-
dır. AK Parti ilçe başkanı ola-
rak ben ve önceki teşkilat gö-
revlilerimizin ve adaylarımı-
zın çok iyi çalışamamasından 
dolayı Fethiye’de muhalefet-
te kaldık. Şimdi 2024 yerel 
seçimlerinde Fethiye’yi AK 
Parti’ye katacağız. AK Par-
ti olarak bölünmeden, parça-
lanmadan Fethiye’yi AK be-
lediyecilikle tanıştıracağız. 
Bugün yeni bir başlangıç is-
tiyoruz. Fethiye Belediyesini 
AK Parti’ye katamazsak, tarih 
bizi affetmeyecektir. Yusuf 
Çaylı başkanıma aday adaylı-

ğı sürecinin hayırlı uğurlu ol-
masını temenni ediyorum.” 
şeklinde konuştu.

“İTHAL ADAY 
İSTEMİYORUZ”

AK Parti Fethiye Beledi-
ye Başkan Aday Adayı Yusuf 
Çaylı ise yaptığı konuşmada 
öncelikle bu başvuruya gelen 
sevenlerine ve görev yapan il-
çe emniyet müdürlüğü polis 
ekiplerine teşekkür etti. Çay-
lı, “ Fethiye halkı dışarıdan 
ithal aday istemiyor. Biz si-
vil toplum kuruluşlarını, çar-
şı-Pazar esnaflarını ziyaret et-
tik. Herkes AK Parti’de ithal 
aday istemiyor. Bunlar, seçim 
döneminde de fitne fesatlık 
sokabilirler. Fethiye’nin gü-
cünü burada göstermek için 
AK Parti’den aday adayları-
mızı da buraya davet etmiş-
tim. Çünkü Cumhurbaşkanı-
mızın bir misyonu var. Tüm 
aday adaylarının bir arada el-
lerini havaya kaldırır. Bugün 
burada tüm aday adayları-
mızla ellerimizi havaya kal-

dırmak istedik. Ben 2 dönem 
Karaçulha’da Belediye Baş-
kanlığı yaptım. Oldukça çok 
hizmetlerde bulunduk. Şimdi 
Fethiye’de Belediye Başkanlı-
ğı zaferini AK Parti’ye kazan-
dırmak için şerefli kutlu bir 
yola çıktık. Biliyorsunuz, Fet-
hiye artık tıkandı. Fethiye’ye 
hizmetler gerekiyor. Bu hiz-
metleri ve bu tıkanıklığı AK 
Parti’nin Fethiye’de iktidarın-
da göreceğiz. 

Bu süreçte, dargın 
kimse kalmayacak. Herkes 
barışacak. Bunun hesabını 
yapıyoruz. Önümüzdeki 
31 Mart seçimlerinde AK 
Parti Fethiye’de iktidar 
olacak. Seçmenin hak 
ettiği hizmetleri Fethiye’de 
gerçekleştireceğiz. Şu 
ana kadar yaptığım 
açıklamalarda, hemen 
herkes Çaylı dersine çalışmış 
diyor. İzmir’e, İstanbul’a 
giden domatesin payını 
çiftçimize seracımıza 
mutlaka kazandıracağız“ diye 
konuştu.

Yusuf Çaylı Aday Adaylığını açıkladı
Yusuf Çaylı, Mehteran takımı eşliğinde AK Parti’den Fethiye Belediye Başkan aday adaylığını açıkladı. 

Roland SCHİMMELPFENNİG'in 
tarafından yazılan, Sibel Arslan YE-
ŞİLAY tarafından Türkçe’ye çevrilen, 
Hakkı KUŞ tarafından da yönetilen“ 
GEÇMİŞTEN GELEN KADIN” adlı tek 
perdelik tiyatro oyunu, Van Devlet Ti-
yatrosu tarafından Muğla izleyicilerinin 
beğenisine sunuluyor.

 Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi, 
Mustafa Kemal Atatürk Kültür Merke-
zinde, 28 Kasım Salı ve 29 Kasım Çar-
şamba günü, saat 20.00 de  gösteri-
mi yapılacak olan tiyatro oyunu, Tam 
45 TL, indirimli 30 TL olarak Muğla İl 
Kültür ve Turizm Müdürlüğünde satışa 
sunulmuştur. Biletler mesai saatleri için-
de (08.30-12.00; 13.00-17.30) temin edi-

lebilecek.
Konusu
"Sonsuz Aşk Var mı?" sorusundan 

yola çıkarak kaleme alınan oyun, kı-
sa sahnelerle  zaman ileri-geri sararak 
kurgulanmış. Önce bir olayın sonuçla-
rı gösteriliyor,  daha sonra ise "5 daki-
ka önce", "bir süre sonra" gibi zaman at-
lamalarıyla aynı olayın nedenleri orta-
ya konuyor.

Oyun sırasında, takip edilen her 
tabloyu, daha önce izlenenlerle  birleşti-
rilerek; Bir yandan parçaları yerli yerine 
koyup resmi tamamlamaya, diğer yan-
dan da "Andy'nin, Frank'ın, Claduia'nın 
Tina'nın yerinde olsam, ne yapardım?" 
sorusu kafaları kurcalatmaya başlıyor. 

Bulvar komedisi gibi başlayıp psiko-
lojik gerilime dönüşen, hem gerçeküstü, 
hem de en ince ayrıntısına kadar ger-
çekçi bir öyküsü var. Yunan trajedileri 
ile modern polisiyeler arasında bir yer-
de konumlanmış,  ilginç, gizemli ve eğ-
lenceli bir yapıt.

Deniz aşırı bir yere taşınmak üze-
re olan bir aile. Evlilikleri yılları de-
virmiş Frank ve Claudia çifti ve onla-
rın genç oğlu Andi ve aşkının imzası-
nı taşıyan Tina.  Ve  beklenmeyen mi-
safir bir kadın. Zaman çarkında sorgu-
lanan aşk, tutku, verilmiş sözler, evlilik, 
ayrılık, kavuşma, Hayat sorgusu, keşke-
ler, iyi ki’ler. 

Geçmişiyle yüzleşme üzerine bir 
oyun  olan "Geçmişten Gelen Kadın"; 
anımsama ve unutma, kaçırılmış fırsat-
lar, yeni olanaklar, sevdânın, alışkanlı-
ğın gücü üzerine kurgulanmış oyundur.

Geçmişten gelen kadın
(Van Devlet Tiyatrosu)
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 » Ceylin Şener
Milas’ın Ko-

ru Mahallesi’nde Milas 
Belediyesi’ne tahsisli 12 de-
karlık alana karakılçık buğ-
day tohumu ekimi gerçekleş-
tirildi. Toprakla buluşan ata 
tohumlarının çoğaltılarak, 
karakılçık buğdayı yetiştir-
mek isteyen vatandaşlara üc-
retsiz dağıtılacağı belirtildi.

Geçmişin bilgeliği ve ta-
rımsal deneyimiyle yoğrul-
muş yerel bitki türleri arasın-
da yer alan ata tohumlarına 
sahip çıkarak güçlü ve daya-
nıklı bitkiler yetiştirilmesine 
olanak tanıyan,  sürdürülebi-
lir tarımın gelişmesi için ça-
lışmalarını aralıksız sürdüren 

Milas Belediyesi, karakılçık 
buğdayı ata tohumlarını top-
rakla buluşturdu. 

Tohum ekiminin ardın-
dan proje hakkında genel bil-
gilendirme yapan Tarımsal 
Hizmetler Müdürü Süley-
man Karatoprak, “Belediye-
mize ait Koru mahallemiz-
deki 12 dekar olan tarlamıza 
bu yıl ilk kez karakılçık buğ-
day tohumu ektik. Bu alan-
dan elde edilecek karakılçık 
tohumları gelecek yıl kara-
kılçık buğdayı ekmek isteyen 
çiftçilerimize bedelsiz olarak 
dağıtılacaktır. Bu projeyle be-
raber karakılçık tohumlarını 
gelecek kuşaklara aktarmayı 
planlıyoruz” dedi.

Ata tohumları 
toprakla buluştu
Tarımsal zenginlikleri korumak ve gelecek 
nesillere aktarmak için önemli bir adım atan 
Milas Belediyesi, 12 dekarlık alana karakılçık 
ata tohumu ekti. Konuyla ilgili açıklama yapan 
Milas Belediyesi Tarımsal Hizmetler Müdürü 
Süleyman Karatoprak “Ata tohumlarımız 
toprakla buluştu. Ekmeklerimiz daha bir lezzetli 
olacak” dedi. 

Bodrum Belediyesi Şe-
hir Tiyatrosu (BBŞT) 2023 
– 2024 tiyatro sezonunu, 
Levent Tülek’in yazıp, Ali 
Şahin’in yönettiği, müzik-
lerini Feridun Düzağaç’ın 
yaptığı Limonata oyunu ile 
17 Kasım Cuma günü saat 
20.00’de Nurol Kültür Mer-
kezi Bodrum Belediyesi Şe-
hir Tiyatrosu Sahnesi’nde 
açtı. 

Duygu Şen Benvenis-
te, Barış Hayta, Yerkan 
Kahraman’ın rol aldığı ro-
mantik komedi türündeki 
oyunun prömiyerine Bod-
rum Belediye Başkanı Ah-
met Aras ile Genel Koordi-
natör Emel Çakaloğlu katı-
lırken Bodrumlu tiyatro se-
verler salonu doldurdu. 

Oyunun bitiminde ise 
seyirciler dakikalarca fua-
yede ve kültür merkezinin 
önünde oyun ve oyuncu-
luklarla ilgili keyifli sohbet-
ler etti.  

Oyun ikinci bir duyuru-
ya kadar her cuma 20.00’de 
seyircisiyle buluşacak. 

Başkan Ahmet 
Aras: “Çok büyük 
bir gurur duydum”
Oyunun bitiminde Bod-

rum Belediye Başkanı Ah-
met Aras, oyunculara çiçek 
vererek şunları söyledi:

“Bu birliktelikte tama-
men gönül birlikteliğini gö-
rüyorsunuz. Bizim kadro-
muzda olan ya da olmayan 
birçok insan var bu sahnede 

ve zaten güzel şeyler böyle 
birlikteliklerle gönülden, yü-
rekten ve kalpten olursa iyi 
bir iş ortaya çıkıyor.

Bugün; büyük bir me-
rakla beklediğimiz bir oyun-
du bizim için de. Geçtiğimiz 
sezon tabii bir ara verdik-
ten sonra, tiyatroda bazı fi-
ziksel veya organizasyon de-
ğişiklikleri oldu ve arkadaş-
larımız da büyük bir gayret-
le bugüne hazırlandılar. Tabii 
ki zorluklar içerisinde,  çok 
da kolay değildi. Hiçbir şey-
de imkanlar sonsuz, sınırsız 
değil ama bugün muhteşem 
bir oyun ortaya koydunuz. 
Burada Bodrum Belediye-
si Şehir Tiyatrosu’nun şu an-
ki geldiği noktadan, ben çok 
büyük bir gurur duydum. 
Bundan sonraki oyunlarda 
da yine iki oyunumuz daha 
çıkacak önümüzdeki süreç-
te. Muhteşem olduğunu dü-
şünüyor, arkadaşlarımı kut-
luyorum.”

Limonata’nın yazarı 
Levent Tülek’ten 

mesaj vardı  
“Cumhuriyetimizin 100. 

yılında en çok ihtiyacımız 
olan şeylerden biri de sanat. 

Bodrum Belediyesi’ne sanata 
ve tiyatroya verdiği destekten 
dolayı bir oyuncu ve yazar 
olarak teşekkür ederim. Ba-
rış, sevgi ve kahkahayla ka-
lın.” Levent Tülek

BŞT Oyuncusu Barış 
Hayta ve oyunun yönetmeni 
Ali Şahin, Limonata’nın sah-
nelenmesindeki katkıların-
dan ötürü kişi ve kurumlara 
teşekkür ederken fiili olarak 
oyunun çıkmasına emek ve-
renleri sahneye çağırdı. 
Yazan: Levent Tülek
Yöneten: Ali Şahin
Oynayanlar: Duygu Şen 
Benveniste, Barış Hayta, Yer-
kan Kahraman
Dijital Oyuncular: Bay J, 
Ahmet Çevik, Berrin Ak-
deniz
Yardımcı Yönetmen: Ba-
rış Hayta
Reji Asistanı: Sinem Kurt 
Dekor: Duygu Şen Benvetis-
ta / Serkan Aktü 
Işık Tasarım: Murat Uzun
Efekt Tasarım: Mustafa Ka-
laycıoğlu
Afiş Tasarımı: Şahin Tuhan 
Fotoğraf: Sinem Kurt 
Müzik: Feridun Düzağaç
Genel Sanat Yönetmeni: Fi-
liz Çevik

Limonata izleyicilerle buluştu
Bodrum Belediyesi Şehir Tiyatrosu, prömiyerini yaptığı “Limonata” adlı romantik 
komedi türündeki oyunu ile seyircilere keyifli dakikalar yaşattı. Gerek oyuncuların 
performansları gerekse konusu ile katılımcılar bol kahkaha ve alkışlarla dolu iki 

saat geçirdiler.

 » Ceylin Şener
Avrupa Birliği Türki-

ye Delegasyonu, “Yeşil Dip-
lomasi Haftası” çerçevesin-
de “Deniz Kirliliği ile Müca-
dele” programı kapsamında 
Muğla’ya geldi.  

Avrupa Birliği Türkiye 
Delegasyonu Başkanı Büyü-
kelçi Nikolaus Meyer-Land-
rut, kara ve teknelerden kay-
naklı kirliliğin deniz ve kı-
yı ekosistemleri üzerindeki 
olumsuz etkileri konusunda 
farkındalık yaratmak amacıy-
la teknelerle Göcek koyların-
da deniz temizliği çalışmala-
rına katıldı. Meyer-Landrut, 
Muğla Büyükşehir Belediye-

si tarafından Göcek – Dala-
man Koylarında teknelerden 
pis su, sintine, atık yağ ve ka-
tı atık alımlarının nasıl ger-
çekleştirildiğini yerinde ince-
ledi. Yurtiçi ve yurtdışından 
çok sayıda gazetecinin katıl-
dığı etkinlikte Avrupa Birliği 
Türkiye Delegasyonu Başka-
nı Büyükelçi Nikolaus Meyer 
katı atıkları atık alım teknesi-
ne yükledi.
Meyer: Sintine ve Katı Atık-
ların Teknelerden Toplan-

ması Çok Önemli
Muğla Büyükşehir Beledi-

yesi Göcek atık kabul tesisle-
rini inceleyen Meyer “ Bu te-
sis her şeyin bir araya geldi-

ği yer. Bir taraftan denizde 
teknelerden kaynaklı atıkları 
toplayan gemiler var. Topla-
dıkları atıkları karadaki tesis-
lere getiriyorlar. Bütün dön-
güyü toparlayan yer bu te-
sis. Teknelerden pis su, sin-
tine, atık yağ ve katı atıkla-
rın toplanıp bertaraf edilmesi 
çok önemli. Burada emeği ge-
çen herkese teşekkür ediyo-
rum” dedi. 

Muğla Büyükşehir Beledi-
yesi Çevre Koruma ve Kont-
rol Dairesi Başkanı Aylin Gi-
ray “İlimiz 1480 km uzunlu-
ğundaki kıyı şeridi ile ülke-
mizin en uzun kıyı şeridine 
sahip. Büyükşehir Belediye-

miz denizlerimizin korunma-
sı ve temizliğinin sağlanma-
sı amacıyla deniz araçların-

dan kaynaklı atıkların toplan-
ması konusunda, kurulmuş 
olduğumuz 2014 yılından iti-
baren Atık Kabul Tesisleri ile 
karada, Atık Kabul Teknele-
ri ile denizde çalışmalara baş-
lamıştır.

Bu kapsamda; Büyükşe-
hir Belediyemizce Fethiye il-
çemizdeki Göcek Atık Kabul 
Tesisi ve Ula ilçemizdeki Ak-

yaka Maden İskelesi Atık Ka-
bul Tesislerimiz ve bu tesise 
bağlı toplam 8 adet Atık Ka-
bul Teknesi ve 2 adet Görev 
Devriye Botu ile Göcek-Dala-
man Koyları ve Gökova Kör-
fezinde deniz araçlarından 
kaynaklı atıklar toplanmakta-
dır. Göcek- Dalaman Koyla-
rında sezonda 2 bin tekneye 
hizmet veriyoruz” dedi.

Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu Başkanı Meyer, Büyükşehir 
Belediyesinin Atık Alım Teknelerini ve Tesislerini İnceledi
Avrupa Birliği (AB) Türkiye Delegasyonu Başkanı Büyükelçi Nikolaus Meyer, Muğla Büyükşehir 
Belediyesinin Göcek- Dalaman Koyunda bulunan atık alım teknelerinde ve tesisinde 
incelemelerde bulundu. Büyükelçi Meyer “Teknelerden pis su, sintine, atık yağ ve katı atıkların 
toplanıp bertaraf edilmesi çok önemli” dedi.
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Ortaca’ya sayısız hizmetlerde bulunan,  
2009-2019 yılları arasında  
Ortaca Belediye Başkanlığı görevini yürüten, 
Ortaca’nın sevilen insanı, 

Hasan  
Karaçelik’i 

kaybetmenin derin üzüntüsü  
içerisindeyiz. Merhum’a  
Allah’tan rahmet, ailesi  
ve Ortacamıza  
başsağlığı dileriz.

Vefat ve Başsağlığı
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 » Ceylin Şener
Tiyatro severleri oyunu izle-

meye davet eden Menteşe Bele-
diye Başkanı Bahattin Gümüş, “ 
Sahne sanatlarının en eskisi olan 
tiyatroya ilgi kentimizde her ge-
çen gün artıyor, salonlarımız do-
luyor. Bu ilgi bizleri de sevindi-
riyor. Belediye olarak kültür sa-
nat alanında önemli işler yaptığı-
mıza inanıyorum. Öyle ki beledi-
yemiz tiyatrosunda 4 sınıfımızda 
120 çocuk tiyatro ve yaratıcı dra-
ma eğitimleri alıyor. 5 sınıfta 95 
yetişkin tiyatro öğrencimiz var. 
Kötekli Mahallemizdeki Genç-
lik Merkezinde ise 50 üniversite-
si öğrencimiz aynı şekilde tiyat-
ro üzerine eğitimler alıyorlar. Ta-
mamen ücretsiz olan kurslarımız 
belediyemizin tiyatro eğitmenleri 
tarafından veriliyor.” dedi.      

Başkan Gümüş, “Belediye ti-
yatrosu olarak çok yakında iki 
önemli projede hayata geçmiş 
olacak. Bir İngilizce bir de müzi-
kal bir tiyatro oyunu. Ekibimiz, 
çevirisini ve dramaturjisini tama-
men kendisinin yaptığı ingilizce 
yetişkin tiyatro oyununun prova-

larına devam ediyor. Bir de mü-
zikal bir oyun sahnelenecek. Ti-
yatro ekibimiz büyük prodüksi-
yonlu müzikal bir Çocuk Tiyat-
rosunu sahneye taşıyacaklar. Mü-
zikal oyununun provalarına da 
önümüzdeki günlerde başlaya-
caklar. “

Menteşe Belediyesi olarak 
kültür sanat alanında yapılan ya-
tırımların önemine dikkat çeken 
Başkan Gümüş, “Menteşe’de ya-
pılan kültürel ve sanatsal faali-
yet çocuklarımızın gençlerimi-
zin gelişimine de çok önemli kat-
kılar sağlıyor. Kurslarımız saye-
sinde çocukların özgüvenleri ge-
liyor, kendilerini daha iyi ifade 
edebiliyorlar. Bu anlamda bele-
diye olarak kültür sanat alanında 
yapılan yatırımlara ve projelere 
her zaman destek oluyoruz.” di-
ye konuştu. 

Menteşe Belediye 
Tiyatrosu’nun 28 Kasım 2023 Sa-
lı günü saat: 20.00’de Gazi Musta-
fa Kemal Atatürk Kültür Merke-
zinde ücretsiz sahneleyeceği ‘Son 
Kaçamak’ adlı komedi oyunu ev-
lilik konusunu işliyor.

Menteşe Belediye  
Tiyatrosu 

perdelerini ‘Son 
Kaçamak’ ile açıyor
Menteşe Belediye Tiyatrosu 28 Kasım 2023 Salı günü 
‘Son Kaçamak’ adlı oyun ile perdelerini açıyor. İngiliz 
oyuncu ve tiyatro yazarı Robin Hawdon’un imzasını 

taşıyan komedi türündeki oyunun yönetmenliğini 
Önder Çakır yapacak.

Geçtiğimiz hafta Muğla İl Emni-
yet Müdürlüğü Trafik Tescil ve De-
netleme Şube Müdürlüğü ekipleri 
tarafından, Menteşe’de elektrikli bi-
siklet, e-skuter ve motosikletlere yö-
nelik denetimler gerçekleştirildi. De-
netim sonucunda toplam 63 araç 
sorgulanırken, 10 şoföre ise cezai iş-
lem uygulandı. 

Yapılan işlemlerde 3 srücünün 
ehliyetsiz araç kullandığı, 2 ara-
ca tescilsiz araç kullanımı, 1 sürü-
cüye trafik işaret ve levhalarına uy-
mamak, 1 sürücüye aracını yaya yo-
lunda kullanmak ve 3 sürücüye de 
kask takmamak suçlarından toplam 
29 bin 167 lir para cezası uygulandı-
ğı öğrenildi. 

 � EHLİYET GEREKİR Mİ?
Elektrikli motorsiklet için ehli-

yet gerekir mi sorusu pek çok vatan-
daşın merak ettiği konu olmaya de-
vam ediyor. İç piyasada çok fazla sa-
yıda kullanımda bulunan elektrikli 
bisiklet ya da motosikletler için ehli-
yet kararı açıklandı. Peki, ehliyet-
siz elektrikli motor sürülür mü? İşte, 
o konu hakkında merak edilen ba-
zı bilgiler

Elektrikli bisikletler, 
Karayolları Trafik Kanunu’na göre 
bisikletlerle aynı kapsam altında 
değerlendirildiğinden ehliyet 
gerektirmez. Mopedler, Karayolları 
Trafik Kanunu gereği M sınıfı 
ehliyetler ile kullanılabilir.

Ancak B sınıfı ehliyet sahipleri 

M sınıfı araçları da kullanabilmekte-
dir. Motosikletler, Karayolları Trafik 
Kanunu gereği; Silindir hacmi 125 
santimetreküpü, gücü 11 kilovatı ve 
gücünün ağırlığına oranı 0,1’i geç-
meyen, sepetli veya sepetsiz iki te-
kerlekli motosikletler ile gücü 15 ki-
lovatı geçmeyen üç tekerlekli moto-
sikletleri kullanacaklar A1 sınıfı, Gü-
cü 35 kilovatı ve gücünün ağırlığına 
oranı 0,2’yi geçmeyen, sepetli veya 
sepetsiz iki tekerlekli motosikletler 
ile gücü 15 kilovatı geçmeyen üç te-
kerlekli motosikletleri kullanacaklar 
A2 sınıfı, Sepetli veya sepetsiz iki te-
kerlekli motosikletler ile gücü 15 ki-
lovatı geçen üç tekerlekli motosiklet-
leri kullanacaklar ise A sınıfı ehliyete 
sahip olmalıdır.

Elektrikli bisiklet 
sürücülerine ceza yağdı
Muğla’da elektrikli bisiklet, e-skuter ve motosiklet sürücülerine ceza yağdı. Ehliyetsiz, 
ruhsazsız ve trafik kurallarına uymadıkları gerekçesi ile 10 sürücüye 29 bin 167 TL para 
cezası uygulandı. 

Yerel seçimlerde en çok me-
rak edilen noktalardan birisi de 
AK Parti’nin Muğla Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı’nın kim 
olacağı? Bugüne kadar konuşu-
lan adaylardan olan Barış Saylak, 
Milas’a aday adayı oluyor.

AK Parti, 2024 Mart yerel 
seçim startını verdi. Muğla’da 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Adayı’nın kim olacağı ve ne 
zaman açıklanacağı merakla 
bekleniyor.

Yerel seçimlere 4 ay kala AK 
Parti’nin, Muğla Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı adaylığı 
için konuşulan isimlerden 
olan Muğla İl Tarım ve Orman 

Müdürü Barış Saylak, bugün 
sürpriz bir şekilde görevinden 
istifa ederek AK Parti’den Milas 
Belediye Başkanı aday adaylığını 
duyurdu.

AK Parti’nin Muğla Büyükşe-
hir Belediye Başkan aday adaylığı 
için şu isimler geçiyor;

AK Parti 27. dönem Muğ-
la Milletvekili ve şuan ki MKYK 
üyesi Yelda Erol Gökcan,

Marmarisli iş insanı ve siya-
setçi Serkan Yazıcı,

26 ve 27. dönem Antalya mil-
letvekili ve geçmiş dönemlerde 
Muğla Orman Bölge Müdürlüğü 
yapan İbrahim Aydın. 

(kaynak: Muğla YeniGün)

AK Parti’nin büyükşehir 
adayı kim olacak?
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CHP Dalaman Yemeğinde konuşan İl Başkanı Balcı; 

Örgüt ne derse Muğla Belediye  
Başkan Adayları onlar olacak

Cumhuriyet Halk Partisi, Dalaman İlçe Örgütü’nün düzenlediği “Birlik, Beraberlik ve Dayanışma Yemeği” Sarıgerme Hilton Otel’de yapıldı.

 » Harun Yıldırım
Yemeğe Milletvekilleri Cumhur 

Uzun ve Gizem Özcan, Muğla 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Osman Gürün, Menteşe Belediye 
Başkanı Bahattin Gümüş, Fethiye 
Belediye Başkanı Alim Karaca, 
Milas Belediye Başkanı Muhammet 
Tokat, Bodrum Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, eski dönem 
milletvekilleri, ilçe başkanları ve 
CHP’liler katıldı.

ÖZCAN; ANAYASA’YI 
UYGULAMAYANLARIN 

YENİ BİR ANAYASA 
YAPMA EHLİYETİ 

YOKTUR
CHP İlçe Başkanı  Bilal Sarıhan 

açılış konuşmasını yaptığı gecede 
söz alan CHP Milletvekili Gizem 
Özcan, “Limon üreticisinin hali 
ortada. Emeklinin getirildiği nokta 
belli, 7500 liraya mahkum edilen 
bir emekli toplumu var. Yetmedi 
emekliyi de kendi arasında ayırdı, 
bu iktidar bunu da yaptı. Emekliyi 
de kendi içinde ayrıştırmaya 
başladı.

Ama en büyük tehlike ve sıkıntı 
hukuk güvenliği. Sosyal Hukuk 
Devletine karşı bir müdahale 
başladı. Bizler CHP grubu olarak 
Meclis’te adalet nöbetimize başladık 
ve adalet mücadelemizi sürdürmeye 
devam ediyoruz” dedi.

“Dalamandan bir kez daha 
ifade etmiş olalım” diyen Özcan, 
“İki yargı arasında bir çekişme 
varmış gibi gösteriliyor ama 
hedef Anayasa’yı değiştirmek. 

Buradan söyleyelim, Anayasa’yı 
uygulamayanların yeni bir anayasa 
yapma ehliyeti yoktur” dedi.

Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Osman Gürün ise, “Bizim 
en büyük rakibimiz Ak Parti değil 
kendimiziz. Kendimiz ile ilgili 
davranışları eğer doğru şekilde 
değerlendirebilirsek 11 ilçe ve 
Büyükşehri kazanmamamız 
mümkün değil, diğer ikisinde de 
büyük bir şans yakalayabiliriz” dedi.

BALCI; ÖRGÜT NE 
DERSE BELEDİYE 

BAŞKAN ADAYLARI 
ONLAR OLACAK

CHP Muğla İl Başkanı Zekican 
Balcı ise Cumhuriyetin kuruluş 
yıldönümünde Muğla gibi bir ilin 
CHP İl Başkanı olarak bulunmanın, 
büyük gururunu yaşadığını 
belirterek tüm partililere teşekkür 
etti.

“Önümüzde çok önemli ye-
rel seçimler var” diyen Balcı, “31 
Mart’ta biz CHP olarak gereke-
ni yaptığımızda inanıyorum ki, ilk 
genel seçimlerde de 21 yıldır ül-
kemizi zulmü yaşatan Akp faşiz-
minden hep beraber kurtulacağız. 
Muğla İl Başkanı olarak 1 Ekim İl 
Kongremiz’de verdiğim sözler ney-
se, İl Yönetim Kurulu arkadaşla-
rım ve 13 İlçe Başkanımızla bera-
ber verdiğimiz her sözün arkasında 
duracağımıza, bu mücadeleyi örgü-
tümüz ile birlikte yapacağımıza söz 
veriyorum” dedi.

Önümüzdeki süreçte 
14 belediye başkan adayını 

belirleyeceklerini söyleyen CHP 
İl Başkanı “Mevcut Belediye 
Başkanlarımız 5 yıldır büyük 
mücadele ile Akp faşizmine karşı 
her türlü baskıya, zulme rağmen 
sosyal belediyecilik anlayışını, 
kapasiteleri, yetki ve sorumlulukları 
ölçüsünde, en mükemmel şekilde 
yapmaya çalıştılar. Hiçbir zaman 
boynumuzu bükmediler.

Önümüzdeki süreçte yine 
çok değerli Belediye Başkan 
adaylarımızı, Belediye Meclis Üyesi 
adaylarımızı belirleyeceğiz. Sizlere 
söz veriyorum, örgüt ne derse 
Muğla Belediye Başkan Adayları 
onlar olacak. Örgütüm kimi isterse, 
Yüksek Seçim Kurulu’na ve İl Seçim 
Kurulu’na, İlçe Seçim Kurulu’na o 
isimler gidecek. 

Herhangi bir şekilde sandıktan 
çıkan kişinin arkasında durmayan 
örgüt üyemizin kesinlikle 
yanında olmayacağız ve onu Parti 
Örgütü’nün takdirine bırakacağım. 
Buradan bütün 13 ilçemize, 35000 
kişilik büyük CHP Muğla ailesinin 
her bir üyesine sesleniyorum. 
Lütfen önümüzdeki seçimlerde 
tek yürek olalım, Akp’yi artık 
sevindirmeyelim. Biz hepimiz bu 
salondakiler ve dışındakiler altı 
okun gücüne inanmış, Mustafa 
Kemal Atatürk’ün ilkelerine 
inanmış, her birimiz artık elimizi 
vicdanımıza koyalım, şapkamızı 
önümüze koyup yapmamız 
gerekeni yapalım. 13 ilçemizi ve 
Büyükşehri yeniden en yüksek 
oy oranı ile altı oklu bayrak ile 
buluşturalım.

CHP Muğla Milletvekili 
Gizem Özcan

Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Osman Gürün

CHP Muğla İl Başkanı 
Zekican Balcı

 » Ceylin Şener
Bodrum Belediyesi İklim De-

ğişikliği ve Sıfır Atık Müdürlü-
ğü tarafından Temizlik İşleri Mü-
dürlüğü iş birliği ile 23 Kasım Per-
şembe günü saat 10.00'da Umurca 
Parkı'nda Ambalaj Takası Etkinli-
ği düzenleniyor.

18-26 Kasım tarihleri arasın-
da kutlanan Avrupa Atık Azaltım 
Haftası kapsamında çevre dostu 
uygulamaların yaygınlaştırılması-
na katkı sağlamayı hedefleyen et-
kinlik hem çocuklar hem de ye-
tişkinler için ambalaj atıklarının 
azaltılmasını ve sürdürülebilir ya-

şam farkındalığının artırılmasını 
amaçlıyor.

Etkinlik kapsamında getirilen 
ambalaj atıkları karşılığında ço-
cuklara geri dönüştürülebilir kır-
tasiye malzemesi, yetişkin katı-
lımcılara az su isteyen bitki dağı-
tılacak.

Belediye’den ambalaj takası etkinliği
Bodrum Belediyesi tarafından “Sürdürülebilir Bir Yaşam İçin Ambalaj 

Takası Etkinliği” gerçekleştirilecek.
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 » Ceylin Şener
Çocuk meclisindeki farklı 

yaş gruplarından öğrenciler, 
Bodrum Belediye Başkan Ve-

kili Tamer Mandalinci ile bir 
araya gelerek çeşitli konular-
da taleplerini iletti.

Bodrum Belediye Baş-

kanlık Makamında gerçek-
leşen ziyarette Bodrum Be-
lediye Başkanı Ahmet Aras'ı 
temsilen Başkan Vekili Ta-

mer Mandalinci, Başkan Yar-
dımcısı İbrahim Akbaş, Ge-
nel Koordinatör Emel Çaka-
loğlu, Çocuk Meclisi üyeleri-
ni ağırladı. 

Yalıkavak Suzan Abdul-
hakim Bilgili Ortaokulu öğ-
rencileri Evren Demir, Çı-
nar Yıldızgör, Asya Kaş, Mir-
jiyan Demir, Yusuf Efe Ada-
lı ve Mert Yıldızgör, çeşitli 
konularda Bodrum ile il-

gili düşüncelerini ve talep-
lerini Başkan Vekili Tamer 
Mandalinci’ye iletti.

Başkan Vekili Tamer 
Mandalinci, çocukların kent 
yönetimine katılımının, gö-
rüş ve taleplerinin yerel yö-
netimler için çok önemli ol-
duğunu ifade ederken öğren-
cilerin parklar, çevre temiz-
liği, yol yapım çalışmaları, 
sokak hayvanları ve benze-
ri konulardaki fikirlerini din-
ledi.

Başkan Vekili Tamer 
Mandalinci, Mart 2023’te 
Çocuk Meclisini kurdukları-
nı belirtirken, “Sizlerin ken-
te daha aktif bir şekilde katı-
lımcılığının artması, sizin de 
kent siyasetinde ve kent ya-
şamında olaylara hep doğru 
açıyla bakmak, durum tespi-
ti değerlendirmesi yapıp be-
lediyeden de siz çocuklar için 
gerekli imkân sağlanması yö-
nünde taleplerinizi dinlemek 
için bu meclis kuruldu. Bu 
mecliste siz aranızda görüş-
tüğünüz sorunları kendi ak-

ranlarınızla arkadaşlarınızla 
belirlediğiniz sorunları bizle-
re, başkanlık makamına ilete-
ceksiniz, biz de bunların çö-
zümü yönünde sizler için ge-
reken bütün adımları ataca-
ğız” dedi.

Çocukların toplumsal bi-
linci artırmalarına vurgu ya-
pan Mandalinci, “Parklar, 
bahçeler ve sosyal alanları 
sizler için hayata geçirmeye 
devam edeceğiz. Ancak sizler 
de arkadaşlarınıza çevre ko-
nusunda gerekli hassasiyeti 
aşılayacaksınız. Hep beraber 
temiz toplum, temiz çevre bi-
linciyle yaşayacağız” ifadele-
rini kullandı.

Mandalinci, tüm çocuk-
ların Dünya Çocuk Hakla-
rı Gününü kutlayarak dün-
yada barışın bir an önce sağ-
lanması ve çocukların barış 
içinde yaşaması temennisin-
de bulundu. 

Toplantının ardından öğ-
rencilere, belediye tarafından 
özel olarak hazırlanan hedi-
yeler takdim edildi.

Çocuk Meclisi’nden Başkanlık 
Makamına ziyaret

Bodrum Kent Konseyi Çocuk Meclisi, Dünya Çocuk Hakları 
Günü dolayısıyla Bodrum Belediyesini ziyaret etti.

 » Harun Yıldırım
Yangınlardan sonra tehdit 

altındaki çam balında sevin-
diren artış.

Son dönemde yoğun ola-
rak yaşanan ve Muğla bölge-
sini etkisi altına alan orman 
yangınlarından sonra üretimi 
tehdit altında bulunan çam 
balı, bu yılki rekoltesiyle her-
kesi sevindirdi. 

Ortaca Kaymakamı 
Kenan Aktaş, ilçede bal 
üretiminde bulunan 
üreticilerin bal kesim ve 
sağımına katıldı. Kaymakam 

Aktaş yaptığı açıklamada, 
“Malumunuz ülkemiz son 
dönemde ciddi orman 
yangınları ile karşı karşıya 
kaldı. Bu yangınlar ormanın 
içindeki tabii yaşamı direkt 
etkilerken Bal gibi orman 
kaynaklı ürünleri de dolaylı 
etkiledi. Türkiye’nin üretilen 
çam balının %80’i Muğla 
yöresinde üretiliyor. Tabii 
olarak Ortaca’daki üretimde 
düşmüştü” dedi. 

Muğla Valimisinin 
tutumu bu konuda net 
olduğunu belirten Kenan 

Aktaş, “Üretimin önündeki 
engelleri kaldırıcı bakışla 
hizmet etmemiz yönünde 
bir tutumu var. Biz de 
bal üreticilerimizi ziyaret 
ederek onların sorunlarını 
dinliyoruz. Hasat heyecanına 
ortak olmak istedik. Bu yılki 
rekolte artışı bizi ziyadesiyle 
memnun etti. 

Bu aynı zamanda gelecek 
yıllar için daha umutlu 
bakmamıza vesile oldu. Çam 
Balı bizim bir değerimiz. 
Sadece ekonomik değer 
olarak da değerlendiriyoruz 

bunu. Üretimi sağımı 
herşeyiyle bizim kültürel 
değerimizde aynı zamanda” 
dedi. 

Ortaca Kaymakamı Aktaş  
son olarak, “Bilindiği üze-
re ‘çam balı’ Ülkemizde Orta-
camız gibi çok sınırlı bir böl-
gede üretilmekte. Tadı rayi-
hası kendine has bu balımı-
zın üretimini artırmak istiyo-
ruz” dedi.

Kaymakam Aktaş bal 
üreticileriyle birlikte süzme 
bal elde edilme süreçlerini ta-
kip etti.

Çam Balındaki artış 
yüzleri güldürdü

Muğla’daki yangınlardan sonra çam balı hasadında sevindirici gelişme yaşandı. 
Üreticileri ziyaret eden Ortaca Kaymakamı Kenan Aktaş, yılki rekolte artışı bizi ziya-

desiyle memnun etti” dedi,
 » Ceylin Şener

Basketbol Gençler 
Ligi’nde ki ilk sezonunda 
oynadığı oyun ve kazandığı 
galibiyetlerle dikkatleri üze-
rine çeken Çağdaş Bodrum 
Spor, bu hafta Tofaş’ı konuk 
edecek.

Basketbol Gençler Ligi 
B grubunda mücadele eden 
Çağdaş Bodrum Spor, lig-
de 6. hafta mücadelesin-
de Tofaş ile Bodrum Spor 
Salonu’nda karşılaşacak. 26 
Kasım Pazar günü oynana-
cak karşılaşma öncesi ha-
zırlıklarını sürdüren Çağ-
daş Bodrum Spor’da hedef; 
Seyircinin de desteğiyle bu 
karşılaşmadan da galibiyet-
le ayrılmak. 

SEYİRCİMİZ DE 
DESTEĞİYLE 
DAHA GÜZEL 

BAŞARILARA İMZA 
ATACAĞIZ

Takım antrenörü Ne-
hir Berk, yaklaşık üç ay önce 
kurulan takımın kısa sürede 
iyi bir noktaya geldiğini be-
lirterek şunları söyledi;

“Son karşılaşmamızda 
yüreklerini ortaya koyarak 
oynayan oyuncularımız ta-
raftarlarımızın da desteğiy-
le karşılaşmadan galip ay-
rıldı. Bu ligde uzun yıllardır 
yer alan takımlara karşı gü-

zel bir mücadele veriyoruz. 
İnşallah bu mücadeleyi art-
tırarak seyircimizin de des-
teğiyle daha güzel başarılara 
imza atacağız.”

Altyapı çalışmaları-
na da değinen Nehir Berk, 
hem genç takımdan hem 
de diğer altyapı takımların-
dan gelecek vadeden bir çok 
oyuncunun bulunduğunu 
belirterek, “Türk basketbo-
luna katkıda bulunmak için 
çalışmalarımız devam edi-
yor” dedi. 

İYİ BİR TAKIM 
OLDUĞUMUZA 
İNANIYORUM…
Takım oyuncularından 

Ali Hamza ise oynadıkla-
rı 4 karşılaşmanın ikisini ka-
zandıklarını belirterek, “Ye-
ni bir takım olmamıza rağ-
men bence kötü bir başlan-
gıç yapmadık. Tabi ki da-
ha iyisini de yapabilirdik. İyi 
bir takım olduğumuza ina-
nıyorum. Ben bu takımın en 
büyüğü olarak ben de elim-
den gelenin en iyisini yap-
maya çalışıyorum. Takım 
içinde iyi bir arkadaşlığımız 
var. Takım olarak elimizden 
gelenin en iyisini yaparak 
gruptan çıkarak play-offlara 
katılmak istiyoruz. Bizi yal-
nız bırakmayan Bodrum ta-
raftarına da teşekkür etmek 
istiyorum” dedi.

Çağdaş Bodrum’un gençleri 
Tofaş maçına hazırlanıyor
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